

由 2024/25 學年開始，以下副學位課程將成為其相關學士學位課程的較低學歷資格。從 2025 年春季學期開始，將不接受這些副學位課程的直接入學申請。有意報讀這些副學位課程的新生，應直接申請其相關學士學位課程。學生完成規定學分後，將可以選擇申請畢業，取得副學位資格。之後同學可以繼續完成剩餘學分，以滿足學士學位課程的畢業要求。

學士學位課程	相關副學位課程
通識教育學士 (BGST)	通識教育副學士 (AGST)
語言研究榮譽學士 (英文) (BLENUGH / BLENUGH1 / BLENUGH2)	語言研究副學士 (英文) (ALENG)
語言研究學士 (英文) (BLENG / BLENG1 / BLENG2)	
執法及保安管理榮譽社會科學學士 (BSSLESMH* / BSSLESMH1* / BSSLESMH2*)	執法及保安管理高級文憑 (HDLESMA)
執法及保安管理社會科學學士 (BSSLESM*)	

*此課程不適用於香港海關學院／香港警察學院／執法及海關管理證書／執法及保安管理證書的畢業生報讀

Starting in the academic year 2024/25, the following sub-degree programmes will become early exit point for their respective bachelor's degree programmes. Direct entry applications to these sub-degree programmes will NOT be accepted starting from the 2025 Spring term. New students wishing to enroll in these sub-degree programmes should directly apply to the relevant bachelor's degree programmes instead. Upon completion of the required credit-units, students will have the option to apply to graduate with the sub-degree qualification. They can then continue to complete the remaining credit-units needed to fulfill the bachelor's degree programme requirements.

Bachelor's degree programmes	Relevant sub-degree programmes
Bachelor of General Studies (BGST)	Associate of General Studies (AGST)
Bachelor of Language Studies (English) with Honours (BLENUGH / BLENUGH1 / BLENUGH2)	Associate of Language Studies (English) (ALENG)
Bachelor of Language Studies (English) (BLENG / BLENG1 / BLENG2)	
Bachelor of Social Sciences with Honours in Law Enforcement and Security Management (BSSLESMH* / BSSLESMH1* / BSSLESMH2*)	Higher Diploma in Law Enforcement and Security Management (HDLESMA)
Bachelor of Social Sciences in Law Enforcement and Security Management (BSSLESM*)	

*this programme is NOT applicable to HKCC/HKPC/CLECMCF/CLESMCF graduates